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z f f  posledzenia sesj i  Rady Miejskiej  w Jqdrzejowie odbytej  w dniu

31 maja 1995 roku w sali konferencyjneJ Urzqdu ReJonowego.

Porzqdek obrad:

c.d porzqdku obrad z f posledzenía sesjl w dniu 3O naJa br.

10 .Spor t  f  rek reacJa w n ieéc le  i  gmln j .e .

l2.Uchwala w sprawie ustalenia regulaninu porzqdkowego wysypiska

énieci w Potoku Malyn.

lJ.Uchwatra w sprawie ustalenia regulaminu porzqdkou¡ego targowiska

mieJskiego przy uI .KoÉcielnej  w Jqdrzejowie.
't4.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 /oddanie w wieczyste

u2ytkowanie/ dzialek stanowiqcych wlasnoéó grniny Jqdrzejówt

polo2onych wzdlu2 ulicy Boleslawa Chrobregon

ll.Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na przekazanie w wieczyste

u2ytkowanie nieruchomoÉci zabudowanej polo2onej w Jqdrzejowie

przy ulicy Partyzantów -Powstechnej spóldz1el-ni spo2ywców
rrSpolemfr w Jqdrzejowie.

l$.Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i  gminy na 1995 rok.
' l7.Uchwala w sprawie podzialu solectwa Wólka i  utworzenia solectwa

Brzeínica.

lS.Uchwala w sprawie u2ycaenia nieruchomoéci  o powiedzchni  12r79 ha

polo2onej  w miejscowoÉci Chorzewa.

19.Wybór przewodniczqcego Komisj i  Porzqdku Rrbl icznego.

20 .Odpowiedz i  na  in te rpe lac je .

21.Sprawy ró2ne.

22.Zaml<niqcie obrad.

I I  posiedzenie Xf sesj i  otwiera l ' l iceprzewodniez1cy

Rady f ie¡skieJ w Jgdrzejowie Tadeusz Krzeszowski .

Stwlerdzaríe na stan 28 radnych obecnych jest 24 radnychrco stanowi

85r7 % ogóLu RadY.

Jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Wiceprzewodniczqcy Rady powital przybylych na sesjq radnych'
Burmi strza, jego Zastqpcq, pracowników UrzQdu Uii e jski ego, soltysów,

przedstawlcieLi parti i  politycznych I stowarzyszeri.rinnych goéci

zaproszonych i wszystkich uczestniczqcych w obradach Rady.

Ad.11 c.d.  InformacJa zostala jednogloÉnie przyjeta do zatwierdzaj4-

ce j  w iadomoéc i .
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Wiceprzewodniczqcy odczytal apel Rady t '{ leJsklej w Kutnieb przeznacze-

nie diet d1a ofi.ar tragedii wybuchu gazu w budynku przy ulicy
Wojska Polskiego 39 w Gd.aúsku .
PoinformowalrLe rozmawial w tej sprawfe z kllkoma radnymirgtrosy sq
podz ie lone.

Radny P.Blaszklewlcz wnosiraby bylo to sprawq dowolnq ka2d.ego

radnego.Radnl wplacaó bgdq pieniqdze do radnego M.'krzypca.

Ad.10. Mater ia ly zostaly przeslane radnym.
W uzupelnieniu przeslanego naterlalu glos zabral 0.Urban -lnspektor

d/s kultury UM.Mówil o turrrleJu ffWspomagajny szkolnq stu2bq zdrowial
trzedstawia program frDni Jgdrzejovrarr.
Wfceprzewodniczqcy Rady T.Krzeszowski  udziel-a glosu Prezesowi

Klubu r fcryf t f  W."trzeszkowskiemu w celu przedstawienia dzi .atralnoéci

tego klubu.

Pan W.Strzeszkowskl podaJer2e,'¡i1¿¡ Tozpdczq¿L dziataLnoéó w 1992 roku.
Rozmawlalem z dawnym Burnistrzem i hzewodniczqcym bylej Rady
w sprawie pomocy f inansowejrale nie otrzymalem.Tylko 5 nln z1 potrze-

ba  narn  na  rok  dz íaTa lnoéc i .14  s ie rpn ia  1994 r .sk lada lem p ismo do
r j r z q d u  I ' i i e j s k i e g o  o  p i e n i q d z e .

Fo Jqdrze jowie  grasu jq  g rupy  n lodz ie2owernarko tyzu jE  s lq .V /  s i lowon i
ówÍczyI i  pol ic jancÍ  ,  bankowcy i  inni .Sportu nie t raktujmy jako

mniej  waZnego.Obiecalem po zawodach nagrody dla zawodnikówra1e
Burmistrz nie przekazat nam podobno zakupionych ksiq2ek.
Ludzi rktórzy chcq pomóc w dziedzinie sportu jest niewielu.
W Domu Kultury ówiczymy dziqki dyrektorowl Straszakowi.Gd¿i.iÉ tam
zatatwl  worek wapnarkawalek wykladzinyi  jakoÉ to idzie.  Ludzie chcq
ówiczyértrzeba tego bakcyla zaszczepió u mlodzie2y.
Radny W.Poczety pyta i1u sportowców dziala w Klubie.
Pan W.Strzeszkowski odpowiada -2O zawodników.
Wiceprzewodniczqca lV.Marcinkowska:to powinno byó dla nas dum=qr2e
many takich zawodnlkówrktórzy reprezentujq nasze niasto w Polsce.
dad.ny w,Poczgty pyta, jak wyglqda sytuacja z rezerrq bud2etowq
i wnioskuJe o p?zeznaczenie 5 mln z1 dla l(lubu.
Skarbnik odpowfadar2e b€dzie rezerwa w wysokoÉci  4.561 zl .
Raclny M.KoÉmlder :slyszalem informacjg na temat Klubu tfGryftr.J¿

o pana dziatralno6ci wiedzialem.To dobrzer2e trochq sportu wprowadzil
Pan w to zasiedziale miasto.Chwala Panu za to. Chcialem Panu
powledzl  eér2e mlel iÉmy informacjg o sporcierale Pan siq z nami
nle pod-zieli l  swolmi sprawamlrno2e pan o tym nie wiedziaT.Zavsze
Pana ml le 'wldzimy.Wszystko zrobimy .aby klub s iQ rozwi ja l .
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W. Strzeszkowskl :przygotowanie fachowe mamy poza sobqrtrzüba nam

tylko obiektówrTo slQ robl  l -atamlr to sfq nie zrobl  od razu.

O dzialalnoéó1 T'lf iF mówi. C.Urban.Towarzystwo frAzymutfr dziala od wielu

lat.Dzial.alnoÉó o?yLa.l\awi4zatrem wspótrprace z panen Dtanislawem

Kasperkiem i udalo nam siq zorganlzowaé cykl imprez.Czlonków TKKF

mo2na zob/lczyé &ticzqcych na hali gimnastycznej L0 i szkol-e at 3.
Przewodniczqcy obrad.¡zbl i2a s iq okres latarna naszyn terenie jest

brak wody.Sq takie piekne stawry w Chorzewlerczy tan nie mo2na

uruchomlé l fn l1 komunikacyJneJ I  zorganizowaó kqpiel lsko.
Radny St.Baraiskl: nie ma nawet mo211woécl napuszczenia wody do tych

stawów.

Burmistrz t [ .GaJewskl :podjql tÉmy uchwa]q o oddaniu w dzier2awq

stawów zwíqzkowi w€dkarskiemu.Wqdkarze bgdq adnlnistratorami tego

stawu.Jeden staw bqdzi  e przeznaczony na rekreacJe.W zamian za torhe

nie bedq placló czynszú ,bqdq adninistratorem i bQdq pilnowaó na

ble2qco naszych obiektów rekreacyjnych.
Radny St.Baraúsk1: sprawa tak lagodnie nie wyglqda.Od strony

wschodn i .e j  éq  ch lopsk ie  lasyrz  inne j  s t rony  1as  rzqdowy.Trzeba

uzqodn ió  z  Nad leÉn ic twem.
fn fo rmac jq  p rzy jQto .

A d .  1  2 . Radna B.Rogulska proponuje odLo2yó punkt do czasu

zawarcia {.lmowy z RPGK1M.

Radny St.Baraúski  popiera wniosek radnej  Rogulskiej .
Podnosi  sprawe obni2enia ceny za vtywóz émiecir tym sposobem zl ikwiduie

my dz ik ie  wysyps ika .Na le2y  zas tanowió  s ie  ¡ezy  n j .e  naLezy  pob ieraó

op?atq od l loéci  zwa2onych émÍecira nie od pojennika.
Stwieüdzar2e w obecnej kadencJÍ 2adna sprawa ni.e zostala doglqbnie

zalatwionarale tak ty lko na przetrwanie.
burmistrz M."ajewski :nasze pysypisko jest  Jednym z piqciu o wysokim

stand.arcie.Nie ma regulaminu wysypiska.Kwestia optrat to zupelnie od-
mienna sprawa.Je2el i  ktoÉ przywiezie Érnieci  i  wysypie w niewlaociwym

miejscurto regulamin bqdzie batem na wyegzeln¡¡owanie kary.Nie lqczyl-

bym tego ze sprawanl oplat.OczywlScie no2eny to odroczyó do przysz}.e;

sesj i ra le uwa2amr2e jest  to najwy|szy czasraby ten regulamin byl
uregulowany.'bgulamin mo2e narn pomóc.
Sprawa oplat jest sprawq odrqbn4.Wnoszq o przyjqcie uchwaly.
Radny E.Nawrot:brakuje w regulaninie okreÉ1enia na Jaki-ch zasadach
to wysypisko ma pracowaó-zasady ekonomiczne.Oddajmy w administracjq
pod warunklemr2e administrator bgdzie odprowadzal dochód do grniny.
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s f e z a r a u i a r i . p o w i n n i $ n yCzy mo2emy godzió sie na toraby"rny nic ¡

zadbaé o toraby przedluLyó 2ywotnoÉó tego wysypiska.
Jest za uchwaleniem tego regulamlnu,
Radny W.Woániak:przedlu2enie 2ywotnoéci  wysypiska to wlaéciwa segre-
gacja émieci .Nawiqzal  do sprawy oplst  i  umowy.Byt za umieszczeniem

w urnowie spraw ,o których mówil radny Nawrot.Jest za pobieraniem

mnieJszej^ oplaty,  a wówczas odpadnie problem dzik ich vrysypisk. I l ie- " t
mo2e byó takraby ludzie nie byli karanl rktórzy wywo2q énieci w nie-

w la"c lwe mie jsca .

Burmistrz :wystqpiZem o utworzenie JednostkÍ  samorzqdowejrktóra caloÉ"

ciowo zajmowalaby slq tym wysypiskien.

Odnoénie potrójnej  oplatyrsprawdzqr je2el i  tak jest  to nusimy zmienió
Radna B.Rogulska : jak wylr ika z dyskusj i  jest  wiele niejasnoÉcl

od.noénie wysypiska.i{i. 
"o=rrniemrd.üaczego 

najpier}r mamy uchwalió
regulaminrdopiero bqdzie zawarta umowa. ̂rzeba konpleksowo talatwió
na komis jach  i  n ie  bQdz ie  kont rowers j i  na  ses j i .

Pyta jak Jest  ze zbywaniem zlomu.
Radny Dyrektor RPGK1M P.Blaszkiewicz odpowiadar|e zlom jest od.d.awany
oko lo  5  ton  roczn ie .
Radny G.Leksa pyra ¡czy wysypisko daje zyskrczy stratqrbo kosztowalo

nas  oko lo25 mld  z ! .Czy  to  wysyp isko  jes t  p rawid lowo eksp loa towane.
Burmis t rz :wysyp isko  kosz towa lo  nas  23  n j -d  zTrmo2e t rzeba te
p ien iqdze odzyskaó.Poza tym chcemy mieó czys te  mias to .
Zgadzam sig niech bqdq tp dwa dokumenty.Obtujq za tymraby tq uchwalg
przyJ4ó.

Radny W.Poczgty:nie widzq 2adnej sprzecznoÉci miqdzy umovrq a regula-

minem.

Radny St.Braráski  wnosf o dopisani .e w pkt . }  c po slowie t rszmatr l

s lowa f t2u21urt .

Radny E.Kalwa:zgad.za siq z wypowiedzi .ami radnych.Padlo pytanie , i1e
z tego mamy dochoduraby zarabiaé na wysypisku.Áourpostowniq robi sie
z  roé1ín  z  z iemiq .Jak  mo2na z rob ió  kompost  z  worków z  fo l i i .
Trzeba zastanowió s iqrczy nie zrobió spalarni .
Regulanin to jest  ty lko przepls.Jak ma siq zachowaó zalogar jak ma
wyglqdaó praca na tym wysypisku.
Radny w.woániak:umowq bqdzie podpisywa? zarzqd.umowa ,o której mowa
bgdzie miala sesns wówczasr je2e1l  przyjmfeny regulamln.
Pkt.2 obllguje Zarz4d do zawarcfa amowy z RPGKiM.
Radny ! I .KuÉmierz zglasza wqtpl iwoÉci  do pkt . j  l i t . l .Pyta jak to roau"
mieórgdz ie  I  jak lmi  u rzqdzen iami .
Dyrektor Blaszklewicz wyjaÉniar2e chod.zf tu o naturalne od.prowad.zar¡ie
gazów w gtrqb z1eml.
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Kadny K.Marcinkowski :Jako plervrszy

o przyjqcie regulamlnu.

$,adny W,Woániak: ja chcialbymraby najpier-v¡ byla umowa.
Radny St.Bararlskl podtrzyrmrje wniosek.
Dyrektor RPCKiM P.Blaszkiewicz:nie stwierd.zono vrJmo2enia 2u2!u

1 sz1akf.Je2e1i chodzi o vryvtóz z prywatnych posesji nikt tego nle
)

bqdzie selregowal.
Burmlstrz wnosi o dopÍsanie w pkt.4 11t.e w brzmieniurrrprzyjmowanle

2u2li I gruzu pochodzqcego z kottrowni centralnego ogrzewaniarr.

Po glosach radnych :R. MatusikarE.NawrotarB.Rogrrlsklej Burmistrz

wycofuJe ten punkt z porzqdku obrad.
Przewodnicz4cy obrad oglasza o godz.11-teJ 2O mlnutov¡q przenúe.

)^
O godz.11-" wznawla obrady.

A d . 1 J . Raany W.Poczqty pytargdzie ma sprzedawaó swój towar rol-

l i k r je2e l i  n ie  wykup i  s to l i ka .
^adny 

G.Leksa : pierwsze za!-o2enia byly ,aby przeni.eéó handel z ulÍc1
KoécieLnej na targowisko.Tu trzeba wybraó alternatyw€r czy zostawió

hande l  na  u l - .Koéc ie lne j ¡czy  przen ieÉó na  ta rgowice .Co w koúcu chcemy
m i e ó  n a  u l . K o é c Í e l n e j .
v , ' i ceprzewoCnj  cz4cy  T .Krzeszowsk i :  ludz ie  coraz  czqéc ie  j  narzeka j412e

u l .KoÉc ie lnq  n ie  da  s ie  p rze jéó .Hand lu jqcy  us tawia jq  s iE  po

drug le j  s t ron ie  u l i cy .
Burr¡istrz: problem zostal rozwingtny przez tamtq Radq i nie chcieli-

byémy tych dobrych doéwiadczeú prz&reé1aó.Nie mo2emy wróció do tego

co Rada poprzedniej  kadencj i  vryeJ. imj.nowala.Jak pamiqtacle na poczqtkr

tamtej  kadencj Íca?y rynek byl  obstawiony budani .Rada umiebci la ten
handel-  na ul .KoÉcielnej .Ten handel  jest  powa2nym áródlem dochodów.
St<q¿ weámiemy te 75O mln z l rktóre mamy z ul .Koéclelnej .
Ten reguLanin jest  p isany z pelnym namys?em.
Radny lrl.Kuémi e?ziwidzq tu dyskryninacjq ludzi ,którzy sprzedawali
p?ody rolne.To nie sq ludzierkt f rzy chcq zbi jaó wiel"k ie for tuny,
Po przeciwnej  stronie ul icy sq pale ,które l -udzie omi ja jq.  1 m2
terenu wokó? tych pali Ju2 zalatwi handel koszyczkowy.Gdzie wypgdzió

tego sprzedajqcego.

HandluJe siq na calym chodniku.
Pyta jakim prawem handluJqcy na t 1.¡1eÉcielnej parkujq samochody po
przeciwneJ stronie u1icy.  Czy ktoé pobiera opiatq za parkowanie.

Mo2na to zalatwló.

wnÍ o sek nal ezy .ñf 
" "#h?#¿rqau
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Radna B.Rogulska: poprzednia Rad.a ustali lar2e handbl koszyczkowy

bqdzle odbywal s iQ siq na btol .ach na ul .KoÉcfelneJ.

Po przeciv¡nd stronle mial byó pasa2 handlowy/pawiloniki/ rktóry

wstepnie zostal zaprojektowany .Stoly mialy byó przeznaczone mialy

byó przeznaczone na handel p?odauri rolnymi.

Zasz].oécl statry si.q bez konsultacji z Radq.Nls jestem za tymraby

burzyéralg ratowaó to co iu2 ztobiono.Ja podtrzymujq sprawq

pawilonów.

Widzq inne wyJécie ,Na zapJ-eczu PHU na powstaó parking.Zróbmy ten

parklngra obecny tylko czasowo przeznaczmy na handel koszykowy.

l rest  zdania raby wykupió posesjq Bienia ,a Bieniowi wykupié posesJq

wykupió mieszkanie w bloku.Gronadzió dochody z ul .KOécielnej  na

oprocentovüanyn koncieraby je odpowiednio yykorzystaó'Wedlug tradycji

tarn byla mleJska rada i uwa2am ,2é to mieJsce powinno byó na ten cel

przeznaczotle.

u1.KoÉclelna to serce miasta i  t rzeba jq koniecznie uporzqdkowaé.

Burmistrz:prawda jest takar2e mamy d'wa targowiska 'Jedno targowisko

ma swój regulamln ,a drugie nie.Ja te sprah'y tetaz porzqdkujq.Ten

regulamin musl  byó.Je2e1i  Rada uzna r4e Aa nie byó regulaminu to

trudno.Mamy zaniar wybudowaó pawi,lony rsprawa parkingu bqdzi-e

uregulowana.dadca pra'na opracuje regulamin'

Wojewoda zwtóci? nam uwagqr2e musi  byó regulamin'

RadnY E.Nawrot:wnioskuje o zamkniqcie ul .Koécielnej  d la ruchu na

odcinku od rynku do u1 .3-go I t "J" .wydziel1é pewnE i1oéó miejsc d1a

rolników.Pomy'Éleó o reorganizacj i  parkingu w obrqbie rynku.Dobudowaó

pavr i lonik i  wzdlu|  u l . '1 1 Listopada.

Radny V,r .Woániak:  w poprzedniej  kadencj i  n ie organizowano przetargów

na stol ik i rbo byl  to tefen na handel  koszyczkowy.

Z chwilq ogloszenia przetaPsürnie mqJu2 mo2lirwoéci handlu przez

indywidualnego rol-nika sprzedajqcego grzybyt jagody itp'

Wnioskujeraby dokonaó poprawek w pkt.1O proponowanego regulaminu'

Slowa t tmogE bydrr  zastqpió s lowani rrvr inny byótt .U pkt .1O l - i t .a.  s lowo

rrmo2e byótt  zastqpió s lowem | tma byórt .
Kadny K.Marcinkowskl:szukamy nowych miejsc do handlu kosztem

likwldacji parkiDEü.Nie mapdzie w rynku zostawió samochodu'

Na parkingu stojq sami handlujqcy.odnoÉni.e niejsca za \IIPH -tam

zaparkuje siq tylko 516 samochodów.4traca uvtage na pobieranie oplat

za postói  na Parkingu.
Radny M.GL1wlúskÍ :d laczego dyskutujemy i  chcemy na si19 coÉ tam

urzadzaó.Sa s to l i k i rp rze targ  byZ og loszony . ' Jes t  z  tego zysk '
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Nie pozbpvaJmy siqtych wplywów do bud2etu.ChcenyrabY rolnlk przyje-

chaf wozen i sprzedawal ziemniakirnlasto to nie tylko r¡mek.Nie rozu-

mienrd. laczego wszystko na si lq chceny umieécié na ul .KoécielneJ.

Za domem handlowyn mo2na budowaó.Wnloskujeraby dyskusja byla wokól

regulaminu.
Radna J.Szreniawa:uwa2anr2e powinno byé takie niejscerabY rolnik

nógtr sprzqdaó plody rolne przez siebie qyprodukowane.

Radna G.Pelka:dyskutowaó nad stolikani nie ma colryznaczmy miejsce r

handel koszykowy.

Radny W.Kuénierzwnioskuje ,aby w pkt.4 projektu regulamlnu po

slowach ttadmlnistruJqcego targowiskientr dopisaó rr na okres sezonowy

dla handlu koszyczkowegott .W punkcie tym s?owonl-ubn zastqpió s lowem
tt oraztt .

Radny Cz.Olszak: na przysz}e posiedzenia komlsj i  przedstawig mapy

z koncepcjarni  miejsc postojowych i  koncepcjami na miejsce parkingowe.

Wypowiada siq za zamknigciem ul .KoÉcielnej  d1a ruchu.
Radny E.Kalwa jest  zdaniaraby wzd}:u|  u l .11 Listopada wydziel ió 1r5 mt

na handel  koszykowy.Wnosi  o dopÍsanie w pkt .8 l i t .c  s lów:tr i -  ruchu

dro[owego[.

Burmistrz: jest to do rozwa2eniarmuszq wziEÉó drogowca i vqyznas,zymy

te  mie jsca  .Na nas tqpne j  ses j i  po in fo rmujq  Radg.

Radna B.Rogulska:w pkt  3 l i t .b.  po s lowach : f twlasnego gospodarstwa

dop isaó t r  z  te renu gminyr r .
Radny E.Nawrot i  radny M.Gl iwiúskf  sE przeciwni  temu zapisowi.
Glosowanie wniosków:

Wniosek radnej  B.Rogulskiej  o dopisanie rr  z terenu gminy'r  zostaje

odrzucony 12 glosamirprzy 9 glosach za i  2 glosach wstrzymujqcych si '

l fnbosek W.KuÉmierza dotyczecy poprawek w pkt  4 zostaje przyjqty 24

glosamirglosów przeciw nie bylorprzy 1 glosie wstrzymujqcym siq.
l r ln iosek W.l t roániaka dot.pkt . lo Rada przyjela 17 gtosamirprzy 1 glosie

przec iw i  3  g losach wst rzymujqcych s ie .
Wniosek radnego E.Kalwy dotyczqcy pkt 8c zostaT. przyiqty jednogloénir
Uchwala Nr XI/82 /g5 w sprawie ustaLenia regulaminu porzqdkowego

targowiska miejskiego przy u1.Koécielnej  w Jqdrzejowi-e zosta?.a
powz i  q ta  jednog loén ie .

/Uchwala Nr Xr/82 /gS w zaTqczeniu do protokó?u/.
Ad.14 .  t te fe ru¡e  

Burn is t rz  M. "a jewsk i .

Wyja6niar2e teren ten byl przeznaczony pod budowq szkoly.Lokalizacja

szko ly  zos ta la  zmien iona.
Poprzednia Rada uchwal i la pas od ul .B.Chrobrego na pawi lonyra resztq

na te ren  rekreacy iny .  ' "  - . '¿  " - -
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Jestem indagowany kiedy wreszcie zniknq te budy.Plan zagospodarowani

jest  znany.Je2el i  Rada wyrazi  zgodq to wydziel imy dzj .a lk i . rozostaly

plac jest  bardzo obszerny.

Radny E.Kalwa -Frzewodniczqcy Kornisji Rewizyjnej infornuj e rAe
komisJa kategorycznie sprzeciwia s iq sprzeda2Y r jest  natomiast  za

wydzier i lawieniem dzialek na czas okreéloty.
I

Radny W.Éoczqty pyta jaka s¿€re'l+eéé bqdzie wydzÍe1ona szerokoÉó

terenu pod dzialkf .
Radny Cz.Olszak odpowiada -23 l¡¡b.
Radny G.Leksa :byl powolany komitet do zagospodarowanl.ra tego terenu

pyta  ¡czy  sq  to  c f  sami  ludz ie  i  czy  da le j  chq tn i rPYta  l1u  jes t

chqtnych.

Burnlstrz odpowiada: 2 osoby ,mia?em aapytania o te dzialk i  7 -8

o s ó b .
Radna B.Rogulska wnosi  o wydzlerZawienie dzialek na dlu2szy okres,

a po tym okresie przechodzi  na wlasnoÉó gminy.

Burmistrz :dzleríawca zainwestuje du2e pieniqdzarwybuduje budynki t
jak wobec tego mo2e sie zgodzióraby to przeszTo na wlasnoéó

samorzqdu.Jest za oddaniem w wieczyste u2ytkowanie jako najkorzyst-

n i e j s z e  d l a  g m i n y .

Pan Fiuk -zainteresowany przybyly na sesjq- jest  za koncepcjq

oddania w wieczyste u2ytkowanie.
Radny E.Kalwa:naj latwiej  jest  wszystko wysprzedaó.K¿2¿y budynek

z ubÍeglych tat  s iq amortyzuje.Rozsprzedajrny wszystko w tej  kadencj i

co  powiedzq nas i  nas tqpcy .
t tadny Cz.Olszak:  na prowizork i  n ie  powinniomy sobie pozwol ió .

Moje  zdan ie  oddaó w w ieczys te  u2y tkowan ie .w iadomor2e chqtn i  s? .
ñadny E.Nawrot pyta rczy d.o zagospodarowania btdzie okreé]ona i1oéé

dz i  a lek .

BurnistrzM.Gajewski :  6 albo 9 dzialek bQdzie przedniotem przetargu

jako dzialk i  budowlane.
Radny K.Marcinkowski . : jestern za tymraby co6 tam roblé.Czy pieniqdze

uzyskane ze sprzeda2y dzialek b€dq przeznaczone na zagospodarowanie

placu zabaw.
Zastqpca &¡rmistrzaivl bud2ecie jest fO mln z! zaplanowane na

zagospodarowanie tego terenu. Je2e}j. Rada uchwali ,2e píeniqdze ze

zbycla tego terenu przeznaczyé na urzqdzenia placu pod wzglqdem

r e k r e a c J l  , t a k  b E d z i e .
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Radny Dt.Baraúski : 99 lat wleczyste u2itkowanlerczy posiadacze dzialk

bQdq je rnogli zbyé.

Burmistrzl, Gajewski odpowiad.ar2e tak.
Zastqpca Bur'nistrza pytarczy przeznaczenie t-ych dzia?ek jest stale,

czy mo2na je zmieniaó.

Burmlstrz M.Gajewski :umowa bEdzie tawieraé warunkirprzetarg jest
a

pod pawilbny handlowe.Po wygraniu przetargu okreÉ1amy warunki.

Zastqpca Burnistrza:mam konkretne pytanie rczqéó terenu przezrlaczy

siq pod budowq pawilonów handlowo-uslugowychrczqÉé d1a ce1ów rekreac
- jnych.Istni .eJe niebezpieczer istwor2e tu bqdq dzieci  ,a tu bEdzi .e

sprzedawaé siq aLkohol .Chcialbymraby radni  wiedziel Í  co podejmui4r

Burmistrz :  pawi lony przeznacza siQ pod handel  i  uslugirnie mo2emy

powiedzieór2e tam nie mo2na handlowaó alkoholem.

Nie no2emy teraz rozstrzygac co tan ma byó.

Radny W.Poczqty :na  te j  sa l i  py ta?em ,  jak  1 i .czy  s iq  od leg loÉé

do punktu z alkoholen od danego obj.ektu.

Burmis t rz :  powiedz ie l iÉmy w uchwale  -od  weJéc ia  do  we jÉc ia .
Radny W.Woániak:  stan prawny jest  takir2e wolno bqdzie sprzedawaó

a1 koho l .
Radny E.Kalwa wnosi  o przeprowadzenie glosowania:
' 1  en r ^z  ad  só

i  .  v } / ¿

2.w ieczys te  u2y tkowan ie ,

3.dlu2sza dzier2awa.

Za sprzeda2q '1 glosrza oddaniem w wieczyste u2ytkowanie 13 glosów,

w dlu2szq dzier2awq B glosówrn

Rada podejmuJe uchwalq Nr Xf/ú/95 w sprawie wyra2enia zgody na

odanie w wieczyste u2ytkowanie dzialek stanowiqcych wlasnoéó

Grniny ¡Edrzejówrpolo2onych wzdlu2 ulicy B.Chrobrego.

/uchwala Nr xI/8J/gS w za?,Eczeniu do protokó}u/.

Ad.15. Rada 11 glosamiipr"y 3 glosach przeciw 1 6 glosach

wstrzymujqcych siq powziqla Uchwalq N? XI/84/95 w sprawie wyra2enia

zgody na przekazaníe w wieczyste u2ytkowanie nj.eruchomoéci zabud.owa-

nejrpolo2onej w Jqdrzejowie przy ulicy Partyzarttów -Powszechnej

Spó}dzie1n1 Spo2ywców rrspolemrr w Jqdrzejowie.

/Uchwatra N"X]./8,4/95 w za}:4czenlu do protokólu/.

Ad.16.hojekt  uchwaly przeslano radnym.

Referuje Skarbni.k Gminy.

Rada jednogloÉnie przyjqla wniosek o przeznaczenie 5 m1n z? dLa

Klubu rrGr.yfrr zgloszony w pkt.10 porzqdku obrad.
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Rada 21 glosamirglosów przeciw nie bylo¡PrzY 1 glosie wstrzymuiqcym

siq powziqla Uchwalq mr XI/85/gS w speawie zmian w bud2ecie miasta

f  gminy na 1995 rok.

/lJchwala Nr XI/85/gS w za},qczeniu do protokó]u/.

Ad.17. I  Burmistrz informuje Radqr 2e nie bqdzie podzialu

solectwa i^Iólka.ZaproponowalemrLe w jednej  kadencj i  bqdzie sotys

wybierany z jedneJ czúqéci Wólkirw drugiej kadencJi z drrrgiej.

Wniosek Burmistrza przyjqto 21 glosamirglosów przeciw nie bylo,

p?zy 1 glosie wstrzymujqcym siq,

TiFeffiffis&.$ilihhrf:*ffi iji$F¡rru,rrei-k#4q3éfr üfJ;trAdL18.  J  Rada 14  g losan

wstrzymujqcych siq odlo2yla w czasie wybór Przewodniczqcego

Komisj i  Porzqdku Publ icznego.

Ad.20. Odpowiedzi  na interpelacje udziela ZastQpca Burmistrza,

nas tqpu jqco :

ñad.nemu St.Barariskiemu:wystqpimy do KRUZ-u o wyjaénienie i na

nas tqpneJ ses j i  udz ie l imy odpowiedz i .
Kadnej  B.Rogulskie j  - tak 35 mln z l  bqdzie prze znaczone na remont

d r o g i  d o  W ó 1 k i  p r z e z  l a s .

Radnemu E.Nawrotowi -odnoénie przekopu.Jest to droga wojewódzkarnie

mamy na to w¡llywu.

Radnej J.Szreniawie -w polowie czerwca odbqdzie s iq przetarg na tg

ulicq i bqdzie robiona.Mamy ju2 zezwolenie na rozpoczqcie budowy.

4d.21. Radna J.Szrenialra poruszyla problem zachowania

radnego K.Marcinkowskiego na posiedzeniu Komisj i  Porzqdku Publ iczneg
Radny M.Gliwiúski poinformowal Radqr2e budynek szkoly w Przqslawiu

na obecnym etapie kosztuje Jr5 mld z l .Jutro jedzie do Kuratora po

po?yczke na kontynuowanie budowy.
Radny G.Leksa pytarkto .  bqdzie splacal  kredyt.
Kadny 

Y.Gliwiriski: kredyt mo2e zacíqgn4ó tylko B¡¡'61strz i Burmistrz

mo2e splacaó.

Wiceprzewodni cz4cy R"¿y poinformowal o Dniach Jqdrzejorn

które trwaó bedq od 31 maja do 4 czBrwca br.

Radny W.KuÉmierz kwestlonuje sprzeda2 z trbudyn przed Muzeum.

Uwaíar|e ta t rbudaft  bardzo sppeci  miasto.
Zastqpca Burnistrza postawi tq sprawq pod obrady Zarz4du Mlejskiegc
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O godz.14' t  ze wzgledu na

Wiceprzewodniczqcy zamknql obrady

Sekretarz obrad:

Marek Skrzypiec

)

\

wyczerpanie porzqdku dzlennego

Rady Mie¡ut  ieJ w Jqdrzejowie.

Irriceprzewodniczqcy

Rady hejskj.e j w Jqd,ñpjowie
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